
OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7

Zápisnica  zo  4.  zasadnutia  OZ  v Bijacovciach,  konaného  dňa  01.02.2023  v  zasadačke
obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 18.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod
číslom 13/2022-4, UJ6, A-12
Prítomní:

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj
- poslanci  OZ :  Roman Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas  ,  Mgr,  Mária  Krupová,  Michal

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa 

PROGRAM : 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
2. Kontrola plnenia  uznesení
3. Správa o kontrolnej činnostiu za rok 2022 
4. Návrh VZN č. 1/2023 – Prevádzkový poriadok obecného cintorína v Bijacovciach
5. MAS LEV – členský príspevok
6. Výstavba v obci Bijacovce  –   IBV

-    nájomné byty
-    zateplenie obecného úradu
-    ZŠ s MŠ Bijacovce – školská jedáleň
-   zádverie v priestoroch obecného úradu 

7. Úprava poplatkov za prenájom obecných priestorov
8. Rôzner – žiadosti o dotácie z rozpočtu obce

            - žiadosť sl. Márie Tejbusovej
9. Doplnený bod – Nájomné byty a nebytové priestory
10. Diskusia
11. Záver 

K bodu 1 :

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 4. zasadnutia
OZ navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov  Romana
Bežillu  a  Ing.  Bohuša  Dzugasa.  Starosta  obce  skonštatoval,  že  na  zasadnutí  sú  prítomní
6 poslanci  OZ, čím je OZ uznášania schopné, oboznámil poslancov s programom rokovania.
O slovo sa prihlásil poslanec Michal Lepeták s návrhom doplnenia programu o nasledovný
bod:  Nájmy obecných bytov a  nebytových priestorov.   Následne dal  starosta  hlasovať za
doplnený program rokovania OZ. 

Uznesenie č. 1

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e  
a) program rokovania 4. zasadnutia  OZ s doplneným bodom – nájmy obecných 

bytov a nebytových priestorov



Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 2:

Starosta obce predniesol správu o plnení uznesení z 3. zasadnutia OZ /správa tvorí
prílohu k zápisnici/.  Poslanci k predneseným správam nemali pripomienky a tak dal starosta
o správe plnenia uznesení hlasovať.

Uznesenie č. 2
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   b e r i e   n a   v e d o m i e
a) správu o plnení uznesení z 3. zasadnutia OZ 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 3 : 

Po otvorení daného bodu starosta udelil slovo kontrolórke obce Ing. Ľudmile Kokoruďovej,
ktorá predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2022 – správa tvorí prílohu zápisnice.
Nakoľko k prednesenej správe nemali poslanci námietky a pripomienky dal starosta o správe
o kontrolnej činnosti za rok 2022 hlasovať.

Uznesenie č. 3

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  správu o kontrolnej činnosti za rok 2022



Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 4 : 

Starosta obce v krátkosti informoval poslancov o obsahu Prevádzkového poriadku obecného
cintorína v Bijacovciach, ktoré obec vydáva ako návrh VZN obce 1/2023 – príloha zápisnice.
Nakoľko poslanci uvedený návrh VZN dostali pred rokovaním OZ a boli ním oboznámení
starosta otvoril k bodu diskusiu. Do diskusie sa prihlásil poslanec Ing. Bohuš Dzugas, ktorý
upozornil na formálne chyby v predmetnom návrhu VZN a doporučil tieto chyby opraviť pred
zverejnením. Návrh VZN 1/2023 – Prevádzkový poriadok obecného cintorína Bijacovce bude
zverejnený na úradnej tabuli obce a web stránke obec na pripomienkovanie po dobu 15 dní.

K bodu 5 : 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o doručení faktúry občianskeho združenia
MAS LEV  na úhradu členské poplatku na rok 2023 v sume 769,60 eur. Uvedený členský
príspevok je stanovený podľa počtu obyvateľov obce k 30.09.2022 a príspevku 0,80 eur na
obyvateľa  schváleného  OZ  Bijacovce  dňa  27.11.2017.  Informoval  poslancov
o  pripravovaných  zmenách  vo  vedení  občianskeho  združenia  a  následne  k  danému  bodu
otvoril  diskusiu.  Do  diskusie  sa  zapojili  viacerí  poslanci  -  Ing.  Bohuš  Dzugas  navrhol
vystúpenie  obce  z  občianskeho  združenia  pre  niekoľko  ročnú  nečinnosť  o.  z.  a  prípadne
vstúpenie obecnej s.r.o. do občianskeho združenia  z dôvodu menšieho členského príspevku.
Na to sa do  diskusie prihlásila kontrolórka obce Ing. Ľudmila Kokoruďová a upozornila, že
pri vstupe obecnej s.r.o. bude obec obmedzená pri získaní projektov ponúkaných občianskym
združením, nakoľko väčšina projektov je zameraná na obce a mestá. Do diskusie sa prihlásil
aj hosť Ing. Ján Novák a doporučil  poslancom ostať členom občianskeho združenia, nakoľko
obec už v minulosti využila dotácie prostredníctvom o. z. Po diskusii dal starosta hlasovať
o úhrade členského príspevku občianskemu združeniu MAS LEV na rok 2023.

Uznesenie č. 4

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  úhradu členského príspevku občianskemu združeniu MAS LEV na rok 2023 

Hlasovanie:

Za: 4
Roman Bežilla,  Mgr.  Mária  Krupová,  Mgr.  Mária  Pavluvčíková,
Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 2 Ing. Bohuš Dzugas,  Michal Lepeták
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené



K bodu 6:

V tomto  bode  starosta  informoval  poslancov  o  prebiehajúcich  a  plánovaných  stavebných
akciách v obci.
IBV  Sever  II –  starosta  obce  informoval  o  pracovnom  stretnutí  s  pani  Nemcovou  na
pozemkovom úrade  v  Poprade  ohľadom vyňatia  poľnohospodárskej  pôdy pre  IBV Sever.
K vyňatiu obec musela doložiť  súhlas RD Bijacovce s vyňatím z pôdneho fondu – doložené
na OU  pozemkovom odbore a je potrebné doručiť súhlas Slovenského pozemkového fondu
z  vyňatím  z  pôdneho  fondu  k  parcele  číslo  1262/71,  ktorá  je  v  správe  SPF.  Uvedené
stanovisko bude doručené v  najbližších dňoch. Po vyňatí pôdy – stavebný úrad vydá územné
rozhodnutie. 
Nájomné byty – starosta  informoval  o zmene v plánovanej  výstavbe nájomných bytov z
dvoch bytových jednotiek po 12 bytov bol návrh prepracovaný na jednu bytovú jednotku s 18
bytmi.  Starosta  sa  zúčastnil  dvoch  rokovaní  o  prevode  pozemkov  na  Prešovskom
samosprávnom kraji  s  p.  Ing.  Budziňákovou V diskusii  poslanci odporučili  dať spracovať
geometrický plán p. Burikovi  a podať žiadosť na odkúpenie pozemkov. 
Splašková kanalizácia – starosta oboznámil poslancov o výzve z Envirofondu na kanalizáciu
pre obce do 2000 obyvateľov. Obec by sa do uvedenej  výzvy chcela  zapojiť,  problém je
s  neaktuálnou  projektovou  dokumentáciou  na  ČOV.  V diskusii  poslanci  uvítali  možnosť
pripojenia sa na ČOV pre DSS s rozšírením kapacity pre obec. Rozšírenie je potrebné riešiť
projektom a preto sa poslanci dohodli na stretnutí s projektantom p. Griglákom v najbližšej
dobe. 
Zateplenie  budovy  OcU –  v  súčasnosti  vyšla  výzva  na  zníženie  energetickej  náročnosti
budov  čo  by  obec  chela  využiť  pri  zateplení  budovy  OcU.  Podmienkou  je  spracovanie
energetického auditu na preukázanie minimálne 30% úspory energií na kúrenie. Do diskusii
sa  zapojil  poslanec  Ing.  Bohuš  Dzugas  s  otázkou  spolufinancovania  projektu.  Obec  sa
nepodieľa na spolufinancovaní – projekt je hradený v 100% výške, ale je potrebné financovať
iné nepriame výdavky napr. spracovanie žiadosti, vybavenie posudkov, energetický audit čo
môže predstavovať 7 – 10% z celkových nákladov projektu.
ZŠ s MŠ – školská jedáleň – stavebné práce v kuchyni ZŠ s MŠ sú ukončené, momentálne
sa vykonávajú dokončovacie práce a inštalovanie spotrebičov. Predpokadaný terín spustenia
skúšobnej prevádzky je podnelok 06.02.2023. Možnosť varenia pre verejnosť je plánovaná na
začiatok marca 2023.
Zádverie OcU – starosta predložil poslancom 2 cenové ponuky na samozatváracie dvere do
vestibulu  budovy OcU –  na  zabránenie  únikom tepla  a  zabezpečenie  väčšej  bezpečnosti.
V diskusii sa poslanci zhodli, že  obec momentálne nemá v rozpočte potrebné financie na
pokrytie takýchto výdajov. 

K bodu 7:

V tomto bode starosta otvoril diskusiu k úprave poplatkov za prenájom sály obecného domu.
Do diskusie sa zapojili všetci poslanci a podali viaceré možnosti zvýšenia poplatkov a   tiež
diskutovali  o  možnosti  zliav.  Nakoniec  sa  zhodli,  že  zľavu  z  poplatku  alebo  odpustenie
poplatku  bude  posudzovať  individuálne   OZ.  Poslanec  Michal  Lepeták  podal  návrh  na
zvýšenie poplatku za prenájom sály obecného domu na svadbu, ples a zábavu na 300,00 eur,
rodinnú oslavu 100,00 eur, kar - 0,00 eur, kultúrne podujatie – 200,00 eur, predajná akcia
200,00 eur, prenájom kuchyne bez sály – 50,00 deň, prípravné svadobné činnosti bez hostiny
100,00 eur, prenájom zasadačky  50,00 eur. Poplatky sa menia schválením uznesenia OZ a ich
podpísaním starostom obce. Starosta dal o jednotlivých poplatkoch hlasovať.



Uznesenie č. 5

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom sály obecného domu na svadbu, ples a zábavu 
     vo výške 300,00 eur

Hlasovanie:

Za: 5
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták,  Mgr. Mária
Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 1 Mgr. Mária Krupová,
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 6

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom  sály obecného domu na rodinnú oslavu a prípravné svadobné 
     činnosti bez  hostiny  vo výške 100,00 eur

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 7

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom sály obecného domu na kar  vo výške 0,00 eur

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené



Uznesenie č. 8

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom sály obecného domu na  kultúrne podujatie a predajnú akciu  vo 
     výške 200,00 eur

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 9

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom kuchyne obecného domu bez sály vo výške   50,00 eur / deň

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 10

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom zasadačky  obecného domu bez sály vo výške   50,00 eur 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené



K bodu 8:  
Starosta prečítal  žiadosť sl.  Márie Tejbusovej o výmenu linky v byte č.  4.  Predpokladané
náklady na výmenu sú cca 400,00 eur – výmena linky, pracovnej dosky a drezu. V diskusii sa
poslanci zhodli na výmene kuchynskej linky v byte č. 4 maximálne do výšky 400,00 eur čo
bude hradené z fondu opráv. O výmene kuchynskej linky dal starosta hlasovať.

Uznesenie č. 11
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  výmenu kuchynskej linky v byte č. 4 – nájomníčka Mária Tejbusová maximálne do 
výšky 400,00 eur – úhrada fond opráv.

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Po hlasovaní dal starosta slovo Ing. Bohušovi Dzugasovi – predsedovi finančnej komisie,
ktorý predniesol správu finančnej komisie k žiadostiam o dotáciu z rozpočtu obce - príloha
zápisnice.  O dotáciu z rozpočtu obce požiadali   Dobrovoľný hasičský zbor Bijacovce vo
výške 2 000,00 eur, Futbalový klub Bijacovce vo výške 3 600,00 eur, Stolnotenisový klub
Bijacovce vo výške 450,00 eur,  Šachový klub Bijacovce vo výške 1 500,00 eur, Rímsko-
katolícka  farnosť  Bijacovce  vo  výške  1  500,00  eur,  Dychová  hudba  Bijacovčanka
vo výške 3 000,00 eur a Mesto Košice ako príspevok na žiaka CVČ bez sumy.  Zároveň
informoval  poslancov  o  ďalšej  žiadosti  Rímsko  –  katolíckej  farnosti  Bijacovce
vo výške 3 000,00  eur na prevádzku farského úradu, čo je v rozpore so schváleným VZN
obce o poskytovaní dotácii z rozpočtu obce a preto uvedenú žiadosť finančná komisia nebrala
do úvahy. Zároveň neodporúča schválenie dotácie pre Dychovú hudbu Bijacovčanka, nakoľko
nie  je  fyzickou  ani  právnickou  osobou  čo  je  tiež  v  rozpore  so  spomínaným VZN obce.
Finančná komisia zistila, že Šachový klub a Stolnotenisový klub nepreukázal odpracované
hodiny pre obec za rok 2022 a preto doporučuje obecnému úradu vyzvať uvedené zložky na
zdokladovanie  týchto  hodín.   Následne  finančná  komisia  po  zvážení  všetkých  žiadostí
odporučila OZ schváliť jednotlivým zložkám dotácie v nasledujúcich výškach :  Dobrovoľný
hasičský zbor Bijacovce vo výške 2 000,00 eur, Futbalový klub Bijacovce vo výške 3 600,00
eur, Stolnotenisový klub Bijacovce vo výške 450,00 eur, Šachový klub Bijacovce vo výške 1
500,00  eur,  Rímsko-katolícka  farnosť  Bijacovce  vo  výške  1  000,00  eur,  Dychová  hudba
Bijacovčanka  vo výške 0,00 eur –  a Mesto Košice ako príspevok na žiaka CVČ  0,00 eur.
Zároveň sa k tomuto bodu rozprúdila diskusia, do ktorej sa zapojili všetci poslanci. V diskusii
sa zhodli na preukázaní výdavkov vo výške  30%  z vlastných zdrojov a tiež na odpracovaní
počtu hodín pre obec podľa výšky dotácie nasledovne :  Dobrovoľný hasičský zbor Bijacovce
30  hodín,  Futbalový  klub  Bijacovce  40  hodín,  Stolnotenisový  klub  Bijacovce  10  hodín,
Šachový klub Bijacovce 20 hodín, Rímsko-katolícka farnosť Bijacovce 0 hodín. Zároveň sa
zhodli, že aj naďalej bude obec z dotácie uhrádzať len použité PHM – opotrebenie vozidiel si
zložky  vyúčtovať  môžu  z  vlastných  prostriedkov.  Starosta  dal  o  jednotlivých  dotácia
hlasovať. 



Uznesenie č. 12

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Dobrovoľnému hasičskému zboru Bijacovce vo výške 2 000,00 eur 
b) odpracovať pre obec 30 hodín verejno prospešných prác 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 13

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Futbalovému klubu Bijacovce vo výške 3 600,00 eur 
      b) odpracovať pre obec 40 hodín verejno prospešných prác 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 14

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Stolnotenisovému klubu Bijacovce vo výške  450,00 eur 
      b) odpracovať pre obec 10 hodín verejno prospešných prác 



Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 15

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu  Šachovému klubu Bijacovce vo výške 1 500,00 eur 
      b) odpracovať pre obec 20 hodín verejno prospešných prác 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 16

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Rímsko – katolíckej farnosti  Bijacovce  vo výške 1 000,00 eur
      b) odpracovať pre obec  0 hodín verejno prospešných prác 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené



Uznesenie č. 17

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu  Dychovej hudbe Bijacovčanka  vo výške 0,00 eur
      b) odpracovať pre obec  0 hodín verejno prospešných prác 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 18

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Mestu Košice  príspevok na žiaka CVČ vo výške 0,00 eur 
      b) odpracovať pre obec  0 hodín verejno prospešných prác 

Hlasovanie:

Za: 6
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal
Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, 

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0
Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

K bodu 9:   
V  tomto  bode  starosta  dal  slovo  ekonómke  obce  Zuzane  Topoliovej,  ktorá  informovala
poslancov  o  nedoplatkoch  na  nájomnom  –  obecných  nájomných  bytoch  a  nebytových
priestorov. Ekonómka skonštatovala, že nájom v nájomných bytoch nám dlží jeden nájomca
za obdobie január – február 2023, pri nebytových priestoroch nájomné dlžia traja nájomcovia
za mesiac február 2023. Týmto dlžníkom boli vystavené a doručené upomienky na podpis.
Zároveň poslanci v diskusii odporučili obecnému úradu upovedomiť nájomcov, ktorým končí
nájomná zmluva – 2 nájomcovia v obecných bytoch o podanie žiadosti na predĺženie  týchto
zmlúv. 



K bodu 10:    
V diskusii vystúpil p. starosta a informoval poslancov o pokuse dohody medzi p. Margarétou
Zajacovou  a  obcou  o  odpredaní  pozemku parcela  č.  263/1,  263/2  pre  IBV Sever,  na  čo
p.  Zajacová  nereagovala  a  pravdepodobne  nemá  záujem  odpredať  uvedené  pozemky.
Nakoľko  na  vedených  parcelách  je  projektovaná  miestna  komunikácia  a  inžinierske  siete
starosta obce navrhuje riešiť predmetné parcely vyvlastnením  a to prostredníctvom právnika.
Na tento účel oslovil JUDr. Jozefa Tekeliho, ktorý poslal návrh zmluvy  na právne služby
o cene 80,00 eur za 1 hod. právneho úkonu. Poslanci požiadali starostu o zaslanie návrhu
zmluvy každému poslancovi. Na budúcom OZ poslanci rozhodnú o uzavretí tejto zmluvy. 

Poslanci  sa  v  diskusii  vrátili  k  vymáhaniu  poplatku  za  upomienky  vo  výške  5,00  eur
schválené uznesením OZ č.  6/A/a,  b zo dňa 30.09.2022. Starosta obce prečítal  stanovisko
právnika JUDr. Mariána Rušina – tvorí prílohu zápisnice. Po diskusii poslanec Ing. Bohuš
Dzugas podal návrh na zrušenie predmetného uznesenia OZ č. 6/A/a, b zo dňa 30.09.2022
a zároveň podal návrh dopracovať dodatky k nájomným zmluvám pre byty o určení úroku
z omeškania vo výške 0,5 % z dlžného nájomného za každý deň omeškania.  Starosta dal
o predložených návrhoch hlasovať.

Uznesenie č. 19
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   z r u š u j e

a)  uznesenie č. 6/A/a, b zo dňa 30.09.2022 spoplatňovanie upomienok sumou 5,00 eur
        
Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Uznesenie č. 20
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   s c h v a ľ u j e

a)  úrok z omeškania za dlžné nájomné – obecné byty vo  výške 0,5 % za každý
omeškaný deň

        
Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené



Do diskusie  sa  prihlásila  Ing.  Ľudmila  Kokoruďová  –  ekonómka  ZŠ  s  MŠ  Bijacovce  a
oboznámila  poslancov  o  možnosti  členstva  v  Regionálnom  vzdelávacom  centre  Prešov,
nakoľko  výhodou  členstva  je  menšie  poplatky  za  vzdelávanie  zamestnancov  a  prístup  k
rôznym vzdelávacím materiálom. Po diskusii poslanec Michal Lepeták podal návrh schváliť
členstvo ZŠ s MŠ Bijacovce v RVC Prešov. O slovo sa prihlásil poslanec Ing. Bohuš Dzugas,
ktorý navrhol schválenie členstva v spomínanom RVC Prešov aj pre obec. O návrhoch dal
starosta hlasovať. 

Uznesenie č. 21
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   s c h v a ľ u j e

a)  členstvo ZŠ s MŠ Bijacovce v Regionálnom vzdelávacom centre  Prešov 
      b)  členstvo  obce  Bijacovce v Regionálnom vzdelávacom centre  Prešov

        
Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

Po  hlasovaní  ekonómka  ZŠ  s  MŠ  Ing.  Ľudmila  Kokoruďová  informovala  poslancov
o predpokladaných nákladoch na jedno vydané jedlo a zároveň požiadala o schválenie výšky
stravného  pre  dospelých  stravníkov.  Taktiež  navrhla  poslancom  zvážiť  príspevok  pre
dôchodcov na stravné. K danému bodu sa rozprúdila diskusia do ktorej sa zapojila väčšina
poslancov. Z diskusie vyplynulo, že je potrebné zistiť záujem dôchodcov o stravovanie sa v
školskej jedálni a to vyhlásením v obecnom rozhlase prípadne informovať letákmi. Nakoľko
sa  vydávanie  stravy  pre  cudzích  stravníkov  plánuje   až  od  marca  k  výške  stravného  a
príspevku na stravné pre dôchodcov poslanci vrátia na najbližšom  zasadaní OZ.
Starosta informoval poslancov o plánovanej výzve Ministerstva hospodárstva na kompenzáciu
nákladov  na  energie  za  mesiace  október,  november  a  december  2022,  do  ktorej  sa  obec
plánuje zapojiť.
Starosta  predniesol  poslancom  žiadosť  usporiadateľov  Rebelianskeho  plesu  o  odpustení
poplatku za sálu obecného  domu. Keďže nikto z prítomných nemal k žiadosti pripomienky
dal starosta o žiadosti hlasovať.



Uznesenie č. 22

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   n e s c h v a ľ u j e

a)   odpustenie  poplatku  za  sálu  obecného  domu   za  ples  usporiadateľom
Rebelianského plesu, ktorý sa konal dňa 14.01.2023

      
Hlasovanie:

Za: 0

Proti: 6 Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené

Do diskusie  sa  prihlásil  poslanec  Ing.  Bohuš  Dzugas,  ktorý  upozornil  na  rozdielnosť  pri
rovnakých hlasovaniach o odpustení poplatku pri uznesení č.22 zo 4 zasadania OZ (1.2.2023)
a  uznesení  č.15  z  3.  zasadania  OZ (16.12.2022).  Odporúča  prejednanie  tohto  zistenia  na
komisii ochrany verejného záujmu.

Starosta informoval poslancov o nedoplatkoch na komunálnom odpade a o postupoch ich
splácania. Uviedol, že niektorí občania splácajú pravidelnými mesačnými splátkami a mnohí
si tak nedoplatky uhradili  celkom. Sú však aj  občania,  od ktorých tieto nedoplatky nie je
možné   vymôcť,  preto  je  potrebné  tieto  nedoplatky  odpísať.  Pri  občanoch,  ktorí  nemajú
záujem splácať  tieto nedoplatky starosta obce navrhuje ich vymoženie prostredníctvom osôb
a firiem na to určených. Poslanci po diskusii navrhli do najbližšieho zastupiteľstva zabezpečiť
podrobnejšie informácie o vymáhaní pohľadávok firmou a ich podmienky.
V diskusii vystúpil poslanec Ing Bohuš Dzugas  s návrhom požiadať o zriadenie PACKETA
boxu (Z-boxu) v obci – vysvetlil poslancom všetky podmienky, prakticky obec len určí miesto
kde bude box umiestnený. Napájaný je solárnym panelom a obec nemá žiadne náklady na
inštaláciu či  prevádzku  boxu. Po diskusii  sa poslanci  zhodli  na umiestnení boxu v okolí
obecného úradu. O podaní žiadosti na zriadenie PACKETA boxu  dal starosta hlasovať. 

Uznesenie č. 23

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   s c h v a ľ u j e

a)   podanie  žiadosti  na  umiestnenie  PACKETA  boxu  (Z-boxu)  v  obci  a  jeho
umiestnenie v okolí obecného úradu 

        



Hlasovanie:

Za: 6
Roman  Bežilla,  Ing.  Bohuš  Dzugas,  Mgr.  Mária  Krupová,
Michal Lepeták,  Mgr. Mária Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa

Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 0
Nehlasovali: 0

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené

V diskusii  vystúpil  poslane  Ondrej  Šmihuľa,  ktorý  navrhol  vytvoriť  mailové  adresy  pre
každého poslanca s doménou bijacovce.sk. Po diskusii sa poslanci zhodli, že mailová adresa
bude zostavená z  priezviska  poslanca a  uvedenej  domény.  Takto  bude vytvorená  mailová
adresa kontrolórky obce a  to kontrolor  a pripojená doména.  Poslanec Ing.  Bohuš Dzugas
zabezpečí vytvorenie mailových  adries.

Starosta podal krátku informáciu o  organizovaní fašiangov  dňa 18.02.2023. 
Poslanci diskutovali o oprave strechy na obecnej budove s. č. 2, ktorá v minulosti bola už
niekoľko  krát  predmetom  rokovania  OZ.  Na  minulých  rokovania  boli  dohodnuté  určité
podmienky opravy tejto strechy s p. Miroslavom Čipkárom, ktoré do dnešného dňa nie sú
splnené. Starosta predložil poslancom cenovú ponuku  firmy UNISA na opravu tejto strechy,
kde by obec mala investovať cca 30 000,00 eur. Poslanci sa zhodli, že momentálne obec tieto
finančné  prostriedky  v  rozpočte  nemá.  Taktiež  navrhli  prizvať  p.  Čipkára  na  najbližšie
zasadanie OZ.
Do diskusie sa prihlásil hosť Ing. Ján Novák s odporúčaním pre poslancov  - na každoročné
indexovanie ceny nájmu obecných priestorov,  informovaní o plánoch a prácach na zbernom
dvore, a odporučil súčasnému OZ pri zatepľovaní budovy obecného úradu a sály nezabudnúť
na prípravu plánovanej letnej terasy s prestrešením.
 
K bodu 10:
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil.

V Bijacovciach  02. 02. 2023 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                       ................................................................

Overovatelia zápisnice: Roman Bežilla      ..............................................................
  
                                       Ing. Bohuš Dzugas     …...........................................................



U Z N E S E N I A 

z 4. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa 01.02.2023

Obecné zastupiteľstvo na svojom 2. zasadnutí prerokovalo:

 Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
 Kontrola plnenia  uznesení
 Správa o kontrolnej činnostiu za rok 2022 
 Návrh VZN č. 1/2023 – Prevádzkový poriadok obecného cintorína v Bijacovciach
 MAS LEV – členský príspevok
 Výstavba v obci Bijacovce  –   IBV

-    nájomné byty
-    zateplenie obecného úradu
-    ZŠ s MŠ Bijacovce – školská jedáleň
-   zádverie v priestoroch obecného úradu 

 Úprava poplatkov za prenájom obecných priestorov
 Rôzner – žiadosti o dotácie z rozpočtu obce

            - žiadosť sl. Márie Tejbusovej
 Doplnený bod – Nájomné byty a nebytové priestory
 Diskusia
 Záver

Uznesenie č. 1

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e  
a) program rokovania 4. zasadnutia  OZ s doplneným bodom – nájmy obecných bytov a 
nebytových priestorov

   
v Bijacovciach,  02.02.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                    starosta obce



Uznesenie č. 2

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   b e r i e   n a   v e d o m i e
          a)   správu o plnení uznesení z  3. zasadnutia OZ 

v Bijacovciach, 02.02.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 3

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  správu o kontrolnej činnosti za rok 2022

v Bijacovciach, 02.02.2023

____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 4

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  úhradu členského príspevku občianskemu združeniu MAS LEV na rok 2023 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce



Uznesenie č. 5

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom sály obecného domu na svadbu, ples a zábavu 
     vo výške 300,00 eur

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 6

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom  sály obecného domu na rodinnú oslavu a prípravné svadobné 
     činnosti bez  hostiny  vo výške 100,00 eur

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 7

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom sály obecného domu na kar  vo výške 0,00 eur

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________



Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 8

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom sály obecného domu na  kultúrne podujatie a predajnú akciu  vo 
     výške 200,00 eur

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 9

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom kuchyne obecného domu bez sály vo výške   50,00 eur / deň

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 10

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  poplatok za prenájom zasadačky  obecného domu bez sály vo výške   50,00 eur 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce



Uznesenie č. 11
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  výmenu kuchynskej linky v byte č. 4 – nájomníčka Mária Tejbusová maximálne do 
výšky 400,00 eur – úhrada fond opráv.

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 12

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Dobrovoľnému hasičskému zboru Bijacovce vo výške 2 000,00 eur 
b) odpracovať pre obec 30 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 13

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Futbalovému klubu Bijacovce vo výške 3 600,00 eur 
      b) odpracovať pre obec 40 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce



Uznesenie č. 14

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Stolnotenisovému klubu Bijacovce vo výške  450,00 eur 
      b) odpracovať pre obec 10 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 15

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu  Šachovému klubu Bijacovce vo výške 1 500,00 eur 
      b) odpracovať pre obec 20 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 16

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Rímsko – katolíckej farnosti  Bijacovce  vo výške 1 000,00 eur
      b) odpracovať pre obec  0 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     



                                 starosta obce

Uznesenie č. 17

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu  Dychovej hudbe Bijacovčanka  vo výške 0,00 eur
      b) odpracovať pre obec  0 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 18

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

A.  s c h v a ľ u j e

a)  dotáciu Mestu Košice  príspevok na žiaka CVČ vo výške 0,00 eur 
      b) odpracovať pre obec  0 hodín verejno prospešných prác 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 19
Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   z r u š u j e

a)  uznesenie č. 6/A/a, b zo dňa 30.09.2022 spoplatňovanie upomienok sumou 5,00 eur

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     



                                 starosta obce

Uznesenie č. 20

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   s c h v a ľ u j e

a)  úrok z omeškania za dlžné nájomné – obecné byty vo  výške 0,5 % za každý
omeškaný deň

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 21

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   s c h v a ľ u j e

a)  členstvo ZŠ s MŠ Bijacovce v Regionálnom vzdelávacom centre  Prešov 
      b)  členstvo  obce  Bijacovce v Regionálnom vzdelávacom centre  Prešov

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce

Uznesenie č. 22

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   n e s c h v a ľ u j e

a)   odpustenie  poplatku  za  sálu  obecného  domu   za  ples  usporiadateľom
Rebelianského plesu, ktorý sa konal dňa 14.01.2023

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce



Uznesenie č. 23

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach

 A.   s c h v a ľ u j e

a)   podanie  žiadosti  na  umiestnenie  PACKETA  boxu  (Z-boxu)  v  obci  a  jeho
umiestnenie v okolí obecného úradu 

v Bijacovciach,  02.02.2023 ____________________________

Ing. Jozef  Kalinaj,     
                                 starosta obce


